
razstavo pod vodstvom pripravljalne
ga odbora in so se prepričali na lastne 
oči, da zasluži mariborski sadni sejem 
pohvalo in priznanje našim sadjar
jem. 

Za sejem je bilo veliko zanimanje, 
Razstavilo je 19 podružnic iz območja 
bivše mariborske oblasti. Vabilu na se
jem so sledile celo podružnice iz sreza 
Laško. Vsega sadja je bilo razstavlje
nega 8 vagonov in je bilo na dan otvo
ritve razstave popoldne ocenjeno od 
posebne komisije, katero so tvorili sad
jarski in vrtnarski strokovnjaki. Se' 
dem podružnic je dobilo odlično oce
no, sedem prav dobro in pet pa dobro. 

Koj po otvoritvi razstave je pričela 
živahna kupčija in je bila prodana 
partija 300 zabojev kanadk po 5 Din 
za 1 kg. Kanadke je kupil izvozničar v 
Fr£.r!Ciio. Večje količine sadja so hitro 
pokupili zasebniki. Veliko kupno za
nimanje za naše sadje je pGKRž&l Za
greb. Nastopil je kot kupec neki itali
janski izvozničar, ki je ponujal za ka
nadke vsako ceno. Med kupovalci sta 
bila Kmetijska družba in Gospodar
ska zveza. 

Prirediteljem sejma je častitati k 
vzorni razstavi. Vsi, ki so pripeljali 
najboljše sadje na sejem, so sigurno 
zadovoljni z izkupičkom, ki je bil do
sežen brez mešetarjev. — Občo pozor
nost in občudovanje je vzbujal na raz
stavi državni grb, ki je precej velik in 
cel iz jabolk raznih barv. Grb je bil iz 
Št. Petra pri Mariboru. 

Slovesna otvoritev i. ju gosi. sadnega sejma 
v Mariboru. 

Dne 25. X. ob 10. uri predpoldne je 
Slovesno otvoril I. jugoslov. sadni sejm 
v Mariboru ban dr. M. Natlačen. Ban 
se je pripeljal iz Ljubljane v spremst
vu svojega tajnika dr. Kovačiča in re
ferenta za sadjarstvo inženerja Slui
bica. 

Na mariborskem kolodvoru ga je 
sprejel g. župan dr. Juvan, zastopnik 
stolnega kapitlja, oba sreska načelni
fea in še več drugih odličnih osebno
Bti. S kolodvora se je podal ban v ma
riborsko gozdarsko šolo, katero si je 
ogledal. Od tam je bil točno ob desetih 
Ha razstavi v verandi pivovarne Union. 

Na razstavnem prostoru je Žo bilo 
»brano precej občinstva in zastopniki 

Siestne in civilnih oblasti, vojaštva, 
uhovsčine In nekateri poslanci. Slo

vesno otvoritev je počastil tudi škof 
dr. Ivan Tomažič v spremstvu stolne
ga dekana dr. Cukale in stolnega žup
nika Umeka. 

V imenu pripravljalnega odbora je 
pozdravil vse zbrane goste Miha Ko
vačič od Št.Petra. Podčrtal je v svojem 
pozdravnem govoru pomen sadnega 
sejma za malega posestnika. 

Za Kovačičem je pohvalil prireditev 
predsednik Sadjarskega društva Hu
mek iz Ljubljane. Nato je otvoril ban 
sejem s pomenljivimi, na gospodarstvo 
se nanašajočimi besedami, katere so 
odobravali vsi navzoči. Tudi škof dr. 
Tomažič je izrazil svoje veselje na res 
lepem in hvalevrednem uspehu naših 
sadjarjev. 

Odlični gosti so si ogledali na lo 


